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Abstract (en)
A casing (10) encloses a contact block (B). An exterior command head (11) can rotate to several positions about one axis (X1) to give a slot for
a switch operator key (A) and to turn a roller transmission mechanism that rotates about a second axis (X2) in response to the key to displace a
push button (15). When the electromagnet (E) is on, the core pulls down a sliding support (21) to which is clipped a movable piece (25) that has
an operating ramp (26) attached. The slide moves to the right and blocks the push button is blocked by means of a boss on a sleeve which is fixed
coaxially with the button and butts against a shoulder (19b) on a head within the roller.

Abstract (fr)
Interrupteur de sécurité à contacts commutables sous l'effet d'un actionneur externe A. Un boîtier 10 loge un bloc de contacts électriques B et un
électroaimant E et sur le boîtier est rapportée une tête de commande 11 permutable par rotation autour d'un axe X1 et munie d'un poussoir 15
déplaçable parallèlement à cet axe pour agir sur le bloc. Le noyau 20 de l'électroaimant est mobile selon un axe X3 parallèle à X1 et coopère avec
un organe 22 de blocage du poussoir par un dispositif à deux positions permettant un blocage du poussoir quand l'électroaimant est sous tension et
respectivement hors tension. <IMAGE>
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